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1 Opening
De voorzitter heet alle deelnemers en kijkers welkom om deze vooralsnog laatste digitale 
vergadering van de gemeenteraad. Onder voorwaarde dat de situatie stabiel blijft, zal de 
gemeenteraad na vandaag weer fysiek gaan vergaderen. 

De voorzitter wijst alle deelnemers voor de goede orde nog eens op de geldende vergaderorde 
voor deze vergadering.

2 Mededelingen / nieuws uit (regionale werkgroepen / gemeenschappelijke regelingen)
Er is bericht van afmelding ontvangen van de heren V.d. Beucken en Heijnen (beide fractie VLP).

3 Definitieve vaststelling van de agenda
Dhr. Derks verzoekt namens alle fracties om agendapunt 13 (verordening Rekenkamercommissie 
2020) te verdagen naar de raadsvergadering van 6 juli 2020. Er is expertise van deskundigen 
nodig voor de bepaling van de vergoeding voor fractievertegenwoordigers die zitting nemen in de 
Rekenkamercommissie.

De voorzitter schorst de vergadering van 19.50 - 19.55 uur op verzoek van dhr. P. Jacobs.

Dhr. P. Jacobs gaat akkoord met het verzoek. 

De agenda wordt vastgesteld met inachtneming van bovengenoemd verzoek.

4 Vaststelling van de besluitenlijst van de raadsvergadering 
De besluitenlijsten van de raadsvergadering van 27 januari 2020, de buitengewone 
raadsvergadering van 28 januari 2020 en de ingelaste raadsvergadering van 21 april 2020 
worden ongewijzigd vastgesteld.

5 Ingekomen stukken
5.1.4 Mail burger d.d. 19 maart 2020 inzake OZB Belasting
Dhr. Urru (SV) heeft signalen ontvangen dat de situatie rondom de OZB onduidelijk is. De fractie 
van SV is van mening dat hierover te weinig is gecommuniceerd en vraagt of dit alsnog gaat 
gebeuren. 

Mevr. Timmermans (CDA) vraagt of er al een brief naar de schrijver is gestuurd. 

Mevr. Franssen (VLP) vraagt hoeveel bezwaren tegen de OZB er zijn ontvangen.



Burgemeester Vostermans (portefeuillehouder): er zijn verschillende vragen ontvangen over de 
hoogte van de OZB naar aanleiding van publicaties in de pers. Er is al geruime tijd contact met 
de briefschrijver om uitleg te geven over het totaalpakket van woonlasten. De ontvangen klacht 
moet nu nog officieel afgehandeld worden. 

Na publicaties in de pers hebben we een bericht op onze website geplaatst waarin de situatie 
rondom de woonlasten genuanceerd wordt toegelicht. 

Burgemeester Vostermans zegt toe om het aantal ingediende bezwaren (vraag mevr. Franssen) 
op te vragen en het antwoord binnen 4 weken aan de raad te doen toekomen. 

5.1.5 Mail burger d.d. 21 maart 2020 inzake windenergie vs kernenergie
Dhr. Nijssen (BL) vraagt de portefeuillehouder om ontwikkelingen op het gebied van kernenergie 
te blijven volgen.

Wethouder Roelofs geeft aan dat de inzet van kernenergie niet is uitgesloten van het 
klimaatakkoord. Dit behelst echter een lang traject en kan daarom niet op korte termijn ingezet 
worden. Kernenergie is inmiddels wel landelijk op de agenda van de RESsen gezet als mogelijke 
energiebron.

5.1.7 Mail ML5 d.d. 23 maart 2020 inzake financiële noodsituatie als gevolg Corona crisis
Dhr. Urru (SV) geeft aan dat de fractie niet tevreden is over de prestaties van ML5 en wil daarom 
nu niet ingaan op het verzoek om financiële steun.  

Dhr. Jacobs (BL) vraagt over welk bedrag we spreken en hoe de verrekening gaat plaatsvinden 
als ML5 de zendmachtiging verliest.

Burgemeester Vostermans: het college is eveneens van mening dat het nog niet duidelijk is wie 
de zendmachtiging gaat krijgen voor de komende 5 jaar. Beesel heeft samen met andere 
gemeenten die werken met ML5 (Leudal, Maasgouw en Roermond) bekeken hoe we de hoogste 
nood kunnen ledigen. Het Rijk heeft in het kader van Corona-steun eveneens mogelijkheden om 
financiële steun te bieden. Het betreft voor ML 5 € 20.572,20. Daarnaast ontvangen zij ook een 
bijdrage vanuit de NOW-regeling ten bedrage van € 3872. Er is vervolgens nog een klein bedrag 
over (€ 8.452,05). De deelnemende gemeenten verlenen daarover steun naar rato van aantal 
inwoners. Voor Beesel bedraagt dit € 649,54 steun voor de periode van ¾ jaar. 

Dhr. Van Tegelen (VLP) sluit zich aan bij de eerdere opmerking dat de zendmachtiging nog niet 
zeker aan ML5 verstrekt wordt en dat het besluit daarover door de raad genomen wordt. 

5.1.8 Mail Commissariaat voor de Media d.d. 24 maart 2020 inzake advies lokale omroep
Dhr. Jacobs (BL) vraagt wat het bediengebied is.

Burgemeester Vostermans geeft aan dat het college er nu aan werkt om de raad straks in positie 
te brengen voor het maken van een goede keuze voor een omroep. De raad adviseert straks het 
Commissariaat voor de Media. Er is keuze uit 3 partijen waarmee gesproken gaat worden. 
Eveneens is er een enquête uitgezet over dit onderwerp.

5.1.11 Mail Studio Beesel d.d. 25 maart 2020 inzake introductie
Dhr. Jacobs (BL) vraagt hoe is gewaarborgd dat de belangen van publieke- en commerciële 
omroep (TV11 en Studio Beesel hebben verstrengelingen) zich niet mengen. 



Burgemeester Vostermans zegt toe de beantwoording van deze vraag mee te nemen in de 
verdere analyse en uitwerking van het raadsvoorstel. 

5.1.14 Mail MGR d.d. 27 maart 2020 inzake ontwerpbegroting 2021-2024 en ontwerpbesluit 
deelname WSGO
Dhr. Ambaum (BL) vraagt de wethouder om uitleg over hoe de invulling van de bypassconstructie 
van Venlo eruit ziet en wat de gevolgen hiervan zijn voor de samenwerking binnen de MGR. 

Wethouder Jacobs geeft aan dat de bypassconstructie een invulling geeft aan de onduidelijkheid 
over de financiële situatie in het sociaal domein in Venlo. We zijn nu bezig zijn met een traject 
sturing en inkoop in de regio waarbij we ernaar streven om weer als één regio naar 
zorgaanbieders op te treden. We verwachten eind dit jaar meer duidelijkheid te hebben en vanaf 
1 januari 2021 met een gelijkluidend programma van eisen te kunnen inkopen in de regio en 
daarmee de bypassregeling te beëindigen. De raad zal hierin op gezette tijden worden 
meegenomen. 

5.1.15 Mail Stichting Vluchteling d.d. 1 april 2020 inzake situatie vluchtelingen Griekenland
Mevr. Janssen (SV) roept op om in Europees verband te vragen om het verzoek te steunen. 

Mevr. Huijs (CDA) sluit zich aan bij de oproep van mevr. Janssen en als we dit doen, te 
onderzoeken of een aantal van deze kinderen opgevangen kunnen worden in onze gemeente. 
Eveneens de vraag wat de andere fracties vinden van dit verzoek. 

Wethouder Jacobs: gemeente Beesel heeft de traditie om in crisissituaties haar 
verantwoordelijkheid te nemen. Beesel kan zich vinden in de oproep van SV en het CDA en wil 
hiermee aan de slag gaan. Hierbij merkt hij op dat er in de regio een aantal locaties is voor de 
specifieke opvang van minderjarige asielzoekers. Met deze locaties zal afstemming plaatsvinden. 

Dhr. Nijssen (BL) geeft aan dat de Beeselse Lijst zich aansluit bij de oproep.

Dhr. Derks (VLP) vraagt wat de rol van Beesel in deze is omdat het probleem op landelijk niveau 
speelt.

Wethouder Jacobs legt uit dat de oproep aan de Staatssecretaris is gedaan vanuit een aantal 
partijen om als Nederland aan te geven 500 minderjarige vluchtelingen op te vangen. Indien 
akkoord zal de opvang plaatsvinden volgens een verdeelsleutel en zal de taakstelling van het 
aantal te huisvesten statushouders verhoogd moeten worden met 500 personen. 

5.1.20 Mail Paardenvriend d.d. 5 april 2020 inzake WOZ belasting
Dhr. Urru (SV): SV constateert dat het gebruikersdeel niet-woningen een tariefstijging kent van 
51% terwijl de tariefstijging voor het eigenaarsdeel van niet-woningen 44% is. Waarom is destijds 
gekozen voor een hogere stijging voor gebruikers t.o.v. eigenaren? Heeft het college zich 
gerealiseerd wat de consequenties hiervan zijn en is het college bereid om compenserende 
maatregelen te nemen, ook voor kleine ondernemers?

Dhr. Van Tegelen (VLP) vraagt wat de reactie van het college is op deze ingekomen mail.

Dhr. Cremers (CDA) vraagt om rekening te houden met alle verenigingen die hiermee te maken 
hebben. 



Wethouder Jacobs: het signaal van de De Paardenvriend is eveneens aan de orde gekomen in 
het verenigingsoverleg dat in de tweede week van mei heeft plaatsgevonden in het kader van de 
Corona-crisis. Het college onderzoekt thans mogelijkheden voor compensatie van deze categorie 
eigenaren. Hiervoor volgt een voorstel naar de raad in september. De verenigingen zijn hierover 
inmiddels geïnformeerd. 

Burgemeester Vostermans wijst de raad erop dat zij de tarieven zelf heeft vastgesteld via de 
belastingverordeningen. Er is geen voornemen om ook kleine ondernemers hiervoor te 
compenseren. 

De vergadering wordt gepauzeerd van 20.35 – 20.45 uur.

5.1.26 Mail FNV regio Venlo d.d. 29 april 2020 inzake Geldkrant
Mevr. Huijs (CDA) vraagt om de Geldkrant te betrekken bij het Armoedebeleid en geeft aan 
hierop terug te komen tijdens de behandeling van het Armoedebeleid onder agendapunt 8 van 
deze vergadering. 

5.1.28 Mail St. Alles voor Mekaar d.d. 5 mei 2020 inzake gebruik BRP voor opsporing eenzame 
ouderen
Mevr. Killaars (CDA) vraagt of er extra aandacht voor deze groep inwoners is.

Wethouder Jacobs bevestigt dat dit het geval is en dat hiervoor telefooncirkels gefaciliteerd zijn. 
Hiermee kan persoonlijk contact onderhouden worden met eenzame personen. Er is eveneens 
een telefonische hulplijn geïntroduceerd. 

5.3.1 VNG ledenbrief inzake digitale inclusie
Mevr. Killaars (CDA) vraagt of de portefeuillehouder kan aangeven of en zo ja hoe digitale 
aansluiting geborgd wordt.

Dhr. Nijssen (BL) vraagt of de Corona-crisis hier nog invloed op heeft en of de situatie onder druk 
is komen te staan hierdoor. 

Wethouder Jacobs geeft aan dat tijdens de Corona-crisis extra aandacht voor taalvaardigheid 
van ambtenaren is besteed door hen trainingen op dit gebied te laten volgen. Hierdoor worden 
uitingen die we doen laagdrempeliger en toegankelijker. Daarnaast hebben we het programma 
ook besproken met het Taalpunt en de Bibliotheek en het actieprogramma met het onderwerp 
’digitale vaardigheid’ aangevuld. 

Dhr. Nijssen (BL) vraagt of er nog klachten of opmerkingen zijn ontvangen over digitale verbeter-
punten van de gemeente. Wethouder Jacobs zegt toe navraag te doen. 

5.3.9 VNG ledenbrief inzake lachgas
Mevr. Janssen (SV) vraagt of er in onze gemeente overlastsituaties bekend zijn als gevolg van 
lachgas en of er aanleiding is om specifieke bepalingen hierover op te nemen in de APV.

Burgemeester Vostermans geeft aan dat er thans geen overlast gevende situaties op dit gebied 
bekend zijn. We staan in nauw contact met Venlo en mochten we signalen krijgen zullen we dit 
doorvertalen naar de APV indien nodig. 



5.4.1 en 5.4.2 Artikel 44 vragen
Dhr. Jacobs (BL) geeft aan dat er geen vragen meer zijn over de precariobelasting omdat die er 
niet is.

Betreffende de vragen over bijdrage aan verenigingen tijdens de corona-crisis wil de BL graag 
tijdens een werkvergadering met het college en de raad van gedachten wisselen over hun idee bij 
het handelen van de gevolgen van de coronacrisis voor verenigingen.

Burgemeester Vostermans geeft aan de raad periodiek over de Coronacrisis en de gevolgen op 
de hoogte te stellen door middel van een raadsinformatiebrief. Hierin wordt eveneens verwezen 
naar de effectenmonitor. Hiermee wordt gekeken naar urgente vragen die er leven en naar 
middellange vraagstukken. De vorm waarmee de raad hierbij betrokken wordt is nu nog niet 
duidelijk. De burgemeester zegt toe dat het college hierop terug komt zodra dit helder is. 
Aanvullend geeft wethouder Jacobs aan dat de gemeente maatschappelijk betrokken is en in 
nauw contact is met alle verenigingen. Hierbij zorgen we er tevens voor dat verenigingen geen 
liquiditeitsproblemen krijgen. 

Dhr. Jacobs (BL) roept alsnog op om dit onderwerp te zijner tijd tijdens een besloten 
werkvergadering te bespreken. 

6 Zienswijze begroting 2021 en begrotingswijziging 2020 gemeenschappelijke regelingen 
BsGW, Veiligheidsregio Limburg Noord, WAA, MGR SDLN, Omnibuzz, Grenspark Maas-
Swalm-Nette, Maasveren, RUD Limburg No
Voorgesteld besluit
1 Kennis nemen van de begroting 2021 van BsGW en een zienswijze af geven;
2 Kennis nemen van de begroting 2021 van Veiligheidsregio Limburg Noord en geen zienswijze 
afgeven;
3 Kennis nemen van de begroting 2021 van WAA en geen zienswijze af geven;
4 Kennis nemen van de begroting 2021 van MGR SDLN en geen zienswijze af geven;
4a Kennis nemen van het ontwerpbesluit tot deelname door de MGR SDLN in de WSGO en 
geen zienswijze af geven;
5 Kennis nemen van de begroting 2021 van Omnibuzz en geen zienswijze af geven;
5a Kennis nemen van de begrotingswijziging 2020 van Omnibuzz en geen zienswijze af geven;
6 Kennis nemen van de begroting 2021 van Grenspark Maas-Swalm-Nette en geen zienswijze 
af geven;
7 Kennis nemen van de begroting 2021 van Maasveren en geen zienswijze af geven;
8 Kennis nemen van de begroting 2021 van RUD Limburg Noord en geen zienswijze af geven.

Besluit
Conform

Stemverhouding
Unaniem.



Besluit
Mevr. Janssen (SV) onthoudt zich van beraadslaging over dit onderwerp gezien haar relatie 
met BsGW. Zij volgt het standpunt van haar fractie. 

De raad:
1 neemt kennis van de begroting 2021 van BsGW en geeft een zienswijze af;
2 neemt kennis van de begroting 2021 van Veiligheidsregio Limburg Noord en geeft geen 
zienswijze af;
3 neemt kennis van de begroting 2021 van WAA en geeft geen zienswijze af;
4 neemt kennis van de begroting 2021 van MGR SDLN en geeft geen zienswijze af;
4a neemt kennis van het ontwerpbesluit tot deelname door de MGR SDLN in de WSGO en 
geeft geen zienswijze af;
5 neemt kennis van de begroting 2021 van Omnibuzz en geeft geen zienswijze af;
5a neemt kennis van de begrotingswijziging 2020 van Omnibuzz en geeft geen zienswijze af;
6 neemt kennis van de begroting 2021 van Grenspark Maas-Swalm-Nette en geeft geen 
zienswijze af;
7 neemt kennis van de begroting 2021 van Maasveren en geeft geen zienswijze af;
8 neemt kennis  van de begroting 2021 van RUD Limburg Noord en geeft geen zienswijze af.

Toezeggingen:
- Met betrekking tot de BsGW-proceskosten zegt burgemeester Vostermans toe de vragen 
hierover mee te nemen naar het bestuurlijk overleg met BsGW en onze zienswijze toe te lichten 
en de resultaten van dit overleg terug te koppelen naar de raad.

7 Verordening Starterslening Gemeente Beesel 2020
Voorgesteld besluit
- de Verordening Starterslening Gemeente Beesel 2019 in te trekken
- de Verordening Starterslening Gemeente Beesel 2020 vast te stellen
- het nog te besteden bedrag aan te vullen met 100.000,=

Besluit
Conform

Stemverhouding
Unaniem

Besluit
De raad:
- trekt de Verordening Starterslening Gemeente Beesel 2019 in;
- stelt de Verordening Starterslening Gemeente Beesel 2020 vast;
- vult het nog te besteden bedrag aan met 100.000,=

Toezeggingen: 
- Wethouder Heesakkers zegt toe het budget voor startersleningen op te nemen in de P&C-
cyclus.



8 Armoedebeleid 'Meedoen naar vermogen'
Voorgesteld besluit
- Instemmen met het voorliggende armoedebeleid
- Ter vaststelling voorleggen aan onze gemeenteraad

Besluit
Conform

Stemverhouding
Unaniem

Besluit
De SV-fractie dient een motie 'Armoedebeleid' in.  De wethouder omarmt de motie, echter pleit 
voor periodieke evaluatie van 2 jaar conform het advies van de Rekenkamercommissie en dus 
voor terugkoppeling naar de raad medio 2022.

De voorzitter schorst de vergadering van 22.30 - 22.55 op verzoek van mevr. Franssen (VLP) 
en dhr. Jacobs (BL).

Toezeggingen: geen.

De raad:
- stemt in met het voorliggende armoedebeleid
- stelt het beleid vast
- verwerpt de motie met 8 stemmen tegen en 5 stemmen voor

De voorzitter schorst de vergadering om 23.15 uur. Voortzetting van de vergadering zal 
plaatsvinden op 3 juni 2020 om 20.00 uur.

3 juni 2020

  
9 Verkeersproef Reuver

Voorgesteld besluit
Wij stellen u voor:
1. Te kiezen voor scenario C.
2. Meerkosten ten laste te brengen van het uitvoeringskrediet 'herinrichting kern Reuver'.

Besluit
Conform met aanpassingen

Stemverhouding
Unaniem



Besluit

De Beeselse Lijst dient een amendement in. 

Wethouder Heesakkers zegt toe:
- publieksreacties mee te nemen in de evaluatie;
- schriftelijk te reageren op de opmerkingen over de routing van het vrachtverkeer tijdens de 
weekmarkt;
- metingen uit de eerste 3 maanden mee te nemen in de evaluatie, echter onder vermelding dat 
deze metingen niet representatief zijn;
- de veiligheid van fietsers mee te nemen door de mogelijkheden van een fietspad aan beide 
zijden van de weg te onderzoeken;
- de uitstraling van de bloembakken te verbeteren.

De voorzitter schorst de vergadering van 20.25 - 20.40 op verzoek van wethouder Heesakkers 
en dhr. Van der Avoort (CDA).

Wethouder Heesakkers geeft aan:
- akkoord te gaan met het verwijderen van de wegversmalling ter hoogte van het klooster en 
door te geven wanneer dit gaat gebeuren en wat het gaat kosten. Ter vergadering komt zij 
hieraan tegemoet. Uitvoering op 22 juni 2020, kosten € 4.000,00.

De voorzitter schorst de vergadering van 21.00 - 21.25 op verzoek van dhr. Van Tegelen (VLP).

De wethouder ontraadt de bepaling uit het amendement met betrekking tot het doortrekken van 
het eenrichtingsverkeer tot aan de weg voor het gemeentehuis. 

De voorzitter schorst de vergadering van 21.40 - 21.45 op verzoek van dhr. Cremers (CDA).

De raad:
- kiest voor scenario C
- stemt in met meerkosten ten laste brengen van het uitvoeringskrediet 'herinrichting kern 
Reuver'
- stemt in met het amendement met onderstaande wijzigingen:
  * verwijderen wegversmalling voor het oude klooster om de
     doorstroming te verbeteren;
  * fietsers worden gelast dezelfde route te gebruiken;
  * onderzoeken van een afkorting voor fietsers ter hoogte van het 
     oude klooster uit beide richtingen Rijksweg / Past. 
     Vranckenlaan.



10 Vaststelling bestemmingsplan 'Bussereindseweg 81-2, Beesel'

Voorgesteld besluit
U wordt geadviseerd:
1. het bestemmingsplan 'Bussereindseweg 81-2, Beesel' vast te stellen met inachtneming van 
de voorgestelde ambtshalve wijziging inhoudende dat de gebiedsaanduiding 
'reconstructieverwevingsgebied' wordt verwijderd;
2. te bepalen dat geen exploitatieplan als bedoeld in artikel 6.12, eerste lid, van de Wet 
ruimtelijke ordening voor dit bestemmingsplan wordt vastgesteld (omdat kostenverhaal niet aan 
de orde is);
3. het (digitale en analoge) bestemmingsplan 'Bussereindseweg 81-2, Beesel' met het
identificatienummer NL.IMRO.0889.BPBussereind81-VA01 vast te stellen en bekend te maken.

Besluit
Conform

Stemverhouding
Unaniem

Besluit
De raad:
1. stelt het bestemmingsplan 'Bussereindseweg 81-2, Beesel' vast  met inachtneming van de 
voorgestelde ambtshalve wijziging inhoudende dat de gebiedsaanduiding 
'reconstructieverwevingsgebied' wordt verwijderd;
2. bepaalt dat geen exploitatieplan als bedoeld in artikel 6.12, eerste lid, van de Wet ruimtelijke 
ordening voor dit bestemmingsplan wordt vastgesteld (omdat kostenverhaal niet aan de orde 
is);
3. stelt het (digitale en analoge) bestemmingsplan 'Bussereindseweg 81-2, Beesel' met het
identificatienummer NL.IMRO.0889.BPBussereind81-VA01 vast en laat het bekend maken.

11 Verordening vertrouwenscommissie klankbordgesprekken en herbenoeming 
burgemeester
Voorgesteld besluit
1. Vast te stellen de Verordening Vertrouwenscommissie klankbordgesprekken
en herbenoeming burgemeester 2020;
2. Tot leden van de Vertrouwenscommissie klankbordgesprekken en herbenoeming 
burgemeester te benoemen de fractievoorzitters van de fracties, die  vertegenwoordigd zijn in 
de gemeenteraad van Beesel.

Besluit
Conform

Stemverhouding
Unaniem



Besluit
De raad:
1. Stelt de Verordening Vertrouwenscommissie klankbordgesprekken en herbenoeming 
burgemeester 2020 vast;
2. Benoemt de fractievoorzitters van de fracties, die  vertegenwoordigd zijn in de gemeenteraad 
van Beesel tot leden van de Vertrouwenscommissie klankbordgesprekken en herbenoeming 
burgemeester.

Toezeggingen: geen.

12 Ontheffing woonverplichting burgemeester
Voorgesteld besluit
De burgemeester, vanaf 28 januari 2020, voor de duur van een jaar ontheffing te verlenen van 
de verplichting om in de gemeente woonachtig te zijn.

Besluit
Conform

Stemverhouding
Unaniem

Besluit
De raad verleent de burgemeester, vanaf 28 januari 2020, voor de duur van een jaar ontheffing 
van de verplichting om in de gemeente woonachtig te zijn.

Dhr. Jacobs (BL) oppert de herinvoering van een ambtswoning. De fractie van de VLP voelt 
hier niets voor. Dhr. Cremers (CDA) is neutraal in zijn oordeel en van mening dat dit eventueel 
later, op initiatief van de burgemeester, besproken kan worden. Dhr. Urru (SV) is van mening 
dat dit voorstel nu niet aan de orde is.

Toezeggingen: geen.

13 Verordening Rekenkamercommissie 2020
Voorgesteld besluit
De Verordening Rekenkamercommissie gemeente Beesel 2020 vast te stellen en kennis te 
nemen van het concept Reglement van Orde Rekenkamercommissie gemeente Beesel 2020.

Besluit
Niet behandeld

Stemverhouding

Besluit
Het voorstel is verdaagd (zie agendapunt 3 van deze besluitenlijst).



14 Rondvraag

Dhr. Van Tegelen (VLP):  de fractie van de VLP constateert, op basis van eigen bevindingen en 
geluiden/signalen van onze inwoners,  dat minimaal de laatste maanden met de name de 
doorgaande wegen in onze gemeente  gebruikt worden als een racebaan.

Is het college het eens met onze constatering?

Zijn er gegevens beschikbaar die onze constatering onderschrijven?

Wat zijn de acties die het college gaat nemen om een halt toe te roepen aan het hardrijden?

Wethouder Roelofs:
U vraagt of het college het eens is met de constatering dat met name de doorgaande wegen 
gebruikt worden als een racebaan. Vervolgens vraagt u of er gegevens beschikbaar zijn die uw 
constatering onderschrijven en tot slot wat de acties zijn om een halt toe te roepen aan het 
hardrijden.

Al deze vragen hebben een volgordelijkheid en verband.

Specifiek in het centrum van Reuver is de verkeerssituatie op enkele doorgaande wegen op dit 
moment flink gewijzigd. Dat resulteerde in een vermeerdering van meldingen over afwijkend 
verkeersgedrag. De periode van de beperkte lockdown door het Coronavirus versterkte dit 
beeld over de hele gemeente. 

Wij willen voor onze inwoners een verkeersveilige gemeente zijn. Dit heeft continu onze 
prioriteit en aandacht. Verkeersveiligheid is een thema waar veel inwoners zich zorgen om 
maken en ik als verantwoordelijk portefeuillehouder dus ook. Het tragische ongeval aan de 
Rijksweg staat nog vers op ons netvlies. We zijn het aan elkaar en onze inwoners verplicht 
deze zorgen te staven met objectieve gegevens om, waar nodig, passende maatregelen te 
kunnen nemen. Daarom heeft het college afgelopen dinsdag besloten extra middelen in te 
zetten om rijsnelheden  te monitoren op de cruciale lokale wegen met een verkeersontsluitende 
functie. Afhankelijk van analyse van de meetresultaten kunnen we afleiden of er sprake is van 
een incident of een trend en of er passende maatregelen gewenst zijn.

Door de corona-crisis zijn de verkeersintensiteiten fors afgenomen. Ten aanzien van de 
intensiteit kan daarom op dit moment niet op representatieve wijze worden gemonitord. Omdat 
het hier primair gaat om het meten van de snelheid van het verkeer en in mindere mate om 
aantallen, kan met het doen van de snelheidsmetingen wél op korte termijn worden gestart. 

Deze aard van monitoren geeft straks inzicht op basis van objectieve gegevens. Om gevoelens 
van de huidige verkeersbeleving ook objectief te kunnen maken is daarom in overleg met de 
politie besloten dat er met de radarauto verkeerscontroles worden uitgevoerd. 

15 Sluiting
Voorgesteld besluit

De voorzitter sluit de vergadering op 3 juni 2020 om 22.15 uur.



Aldus vastgesteld door de raad van de gemeente Beesel in de openbare vergadering van 06-07-2020

Niki Vintcent Bob Vostermans
Griffier Voorzitter


